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ZÁPIS č. 02/2023 

zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok pri MsZ Brezno konaného dňa  09.02. 2023  na 

Mestskom úrade Brezno 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  

 

 

Členovia komisie: 

Predseda komisie:  Erik Duhan 

Členovia komisie:  Július Obernauer, Róbert Schmidt, Ing. Jozef Brveník, Beáta 

Ďurindová, Igor Muco 

 

 

Sekretár komisie:  

 

Ospravedlnení:    pplk. Mgr. Ján Vojtko,  PhDr. Katarína Zaňáková 

 

Neprítomný/neospravedlnený:   
  

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia bola uznášaniaschopná  

 

 

Rokovanie viedol:  Erik Duhan, predseda komisie pre verejný poriadok (ďalej len 

„komisia“). 

 

 

Program:  Program porady bol doručený na pozvánke. 

 

 

1. Otvorenie 

2. Rôzne  

3. Záver 
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Bod č. 1/ 
Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda  Erik Duhan a privítal všetkých prítomných, ktorých 

oboznámil s programom zasadnutia. 

 

Bod č.  2/  
Rôzne 

 

p. Duhan : 

- informoval členov komisie o výjazdovom stretnutí primátora mesta, náčelníka MsP, 

riaditeľa TS a predsedu komisie pre verejný poriadok, na ktorom sa zaoberali poškodzovaním 

majetku mesta a neprispôsobivými občanmi vo volebnom obvode č. 4.  

Z dôvodu poškodzovania majetku mesta boli v niektorých lokalitách  osadené fotopasce. 

Upozornil na lokality: 

- Bujakovo u p. Králika 

- mestský park na Glianskej ulici pri Škodovi 

- karavan pred Hlavinou 

Všetky tieto podnety  budú riešené v jarnom období. 

 

Ďalej informoval členov  komisie, že z dôvodu nevhodného správania sa neprispôsobivých 

spoluobčanov Železnice SR pristúpili k zrušeniu vlakovej zastávky na Hlavine, o praktikách 

poľských priekupníkov v ranných hodinách,  upozornil na nebezpečný strom na ul. 

Jarmočisko 34 (slepá ulica), ktorý spôsobuje problémy hlavne pri cúvaní nákladných vozidiel. 

Požiadal o osadenie kamery pred domom Jarmočisko 15 z dôvodu, že občania tam vyhadzujú 

smeti, deti tam fetujú. nehnuteľnosť je v majetku mesta. 

 

p. Ďurindová požiadala, či by nebolo možné posilniť školský autobus z dôvodu zrušenia 

vlakovej zastávky, autobusy sú preplnené (95,  príp. 80 cestujúcich). 

-  

p. Schmidt, člen komisie upozornil na koruny stromov na ul. B. Němcovej, ktoré zo 

súkromných pozemkov (dvorov) zasahujú na chodník, je potrebné ich orezanie. 

 

p. Brveník: 

- požiadal o preverenie stanoviska k osadeniu zrkadla na Vrchdolinke,  

- preveriť možnosť preloženia kamier z bezpečnejších lokalít  do Margitinho parku 

- preveriť možnosť osadenia fotopasce na vyhliadkovej veži z dôvodu ochrany pre 

vandalizmom 

- preveriť možnosť osadenia zrkadla na kruhovom objazde pri S1 

- riešenie náboru príslušníkov mestskej polície z dôvodu plánovaného odchodu do 

dôchodku 

 

K vyššie uvedenému komisia prijala uznesenie 03/2023. 

 

       

Erik Duhan, v.r.  

predseda komisie 

Zapísala: Mgr. Štulajterová, v.r.       


